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Het is een actief jaar geweest voor de afdeling Amsterdam. Begin 2006 was de 
campagne voor de gemeente- en deelraadsverkiezingen al in volle gang. In de hele 
stad hebben we mensen actief gemaakt, waardoor er voor het eerst geen witte 
plekken meer waren en de hele stad is bediend met campagnemateriaal en posters. 
De resultaten mochten er zijn; in acht deelraden werden er in totaal 29 zetels 
behaald. 
Helaas ontstonden in twee deelraadsfracties problemen. In Zuid-Oost heeft Marian 
Schaaf zich tamelijk geruisloos afgescheiden van de partij. De kwestie in 
Zuideramstel (vermeende illegale onderverhuur en het behartigen van persoonlijke 
zaken door de fractie) kwam aan het rollen door meerdere artikelen in de Volkskrant. 
Het bestuur heeft daarop een commissie buiten het bestuur gevraagd de 
beschuldigingen te onderzoeken. De commissie heeft geadviseerd twee van de vier 
deelraadsleden te vragen hun zetel af te staan. Huidige stand van zaken is dat drie 
van de vier deelraadsleden zich hebben afgescheiden en de fractie Zuideramstel 
Sociaal vormen. Het vierde deelraadslid vertegenwoordigt nu onze partij. 
De overige deelraadsfracties functioneren goed en komen in ieder geval vier keer per 
jaar bijeen voor overleg.  
In de gemeenteraad is de fractie gegroeid van vier naar zes zetels. In november zijn 
twee leden naar de Tweede Kamer gegaan. Hun zetels zijn ingenomen door 
oudgediende Willem Paquay en nieuwkomer Maureen van der Pligt. Verder heeft de 
fractie twee (deeltijd) fractiemedewerkers en meestal een stagiair. 
Doordat de Amsterdamse coalitie bestaat uit PvdA en GroenLinks en tevens partij 
Amsterdam Anders/De Groenen uit de raad is verdwenen, is de SP de enige linkse 
oppositiepartij. Dit, en de algehele groei van de SP, maakt ons tot een serieuze 
factor in heel Amsterdam.  
De campagne voor de landelijke verkiezingen is goed verlopen. De actiebereidheid 
was hoog, waardoor veel dingen gedaan konden worden. Zoals bijvoorbeeld de inzet 
van de ‘SP-vloot’, waarmee we over de grachten voeren en op verschillende 
plaatsen aanlegden om flyers uit te delen. Ook tijdens deze campagne hebben we 
aandacht besteed aan lokale items, zoals bijvoorbeeld de verkeersoverlast van de 
Gaasperdammerweg.  
De Amsterdamse verkiezingsresultaten waren goed; bij de 
gemeenteraadsverkiezingen stegen we van 7.7% naar 13.4%. Landelijk stegen we 
van 9.9% in 2003 naar 18.5% en werden daarmee de tweede partij van de stad. 
Het Amsterdamse ledental groeit gestaag en is de drieduizend nu ruim gepasseerd. 
Opdracht die we onszelf nu stellen is het aanbieden van scholingen-op-niveau. Deze 
variëren van films met naderhand discussie, basisscholing, kaderscholing, tot een 
Amsterdamse kadercursus, analoog aan de groep van dertig. Deze kadercursus start 
in 2007. 
Tussen de verkiezingen door is de afdeling actief gebleven; steeds zijn we op 
zaterdag op minstens drie markten te vinden. De jaarkrant die aan het eind van het 
jaar is verschenen, wordt in een steeds grotere oplage verspreid. Onder andere 
worden er enquêtes afgenomen bij het Slotervaartziekenhuis en over de DWI, er 
loopt een actie over Parkstad en over de Gaasperdammerweg. Verder stijgt nog 
steeds het aantal abonnees van ‘Punt Amsterdam’ en trekt onze website de meeste 
bezoekers van alle SP-afdelingen. Ze wordt ook door meer dan één persoon up-to-
date gehouden. 


